



Municipalité de Low | Municipality of Low

Avis / Notice

13 juin 2017

Monsieur le Maire

Morris O'Connor

Conseillers/Conseillères

Joanne Mayer
Lynn Visentin
Amanda St.Jean
Michèle Logue-Wakeling
Christopher Brownrigg
Charles Kealey

AVIS PUBLIC vous est par la présente donné par la soussignée, qu'il y aura une réunion spéciale du conseil municipal au cours de laquelle le conseil considèrera l'achat d'un véhicule d'urgence.

Lors de cette session, qui sera tenue à la **Salle Héritage**, **jeudi, le 15 juin 2017 à 19h00**, les délibérations du conseil et la période de questions porteront exclusivement sur l'achat du véhicule d'urgence.

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned, that a special meeting of the municipal council will be held during which council shall consider the purchase of an emergency vehicle.

During the special meeting, which will be held at the **Heritage Hall on Thursday, June 15th, 2017 at 7:00P.M.**, the deliberations of council and question period will focus exclusively on the purchase of an emergency vehicle

DONNÉ ce 13^{ième} jour du mois de juin, 2017.
GIVEN this 13th day of June, 2017.

Franceska Gnarowski
Directrice-générale/Director-General